

金融英语基础辅导：Charts图表 PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/499/2021_2022_E9_87_91_E8_9E_8D_E8_8B_B1_E8_c92_499559.htm

Chart来源：考试大A graphic illustration of historical trading activity. 图表来源：考试大历史交易情况的图形化显示。 来源：考试大Bar Chart

来源：考试大 A chart on which each period ' s trading is represented by a vertical bar showing opening, high, low, and closing prices. K线图

来源：考试大每一时期的交易由一个垂直的柱形表示，显示开盘价、最高价、最低价和收盘价。 Line Chart A chart on which only the closing price for each period is tracked. 连线图

来源：考试大只记录每一时期收盘价的图表。 来源：考试大Point and Figure Chart

来源：考试大A chart which records price changes in columns using x ' s for upward moves and o ' s for downward moves in a given period. 点数图

来源：考试大以柱状记录某一时期内价格变化的图表，用X表示上升变化，O表示下降变化。

Candlesticks Chart 来源：考试大Japanese version of a bar chart using a more graphic design. The information is presented to resemble a series of candles with wicks. 烛状图

来源：考试大更形象化的日本式K线图。 显示的信息如同一串带着烛芯的蜡烛。

Head and Shoulders Pattern Chart 来源：考试大Chart pattern resembling the head and shoulders of a person. Signals the reversal of a trend. 头肩图形

来源：考试大类似人的头和肩的图形，显示趋势的改变

来源：考试大。 Double Top Chart 来源：考试大 Chart pattern showing a rising price, then a drop, then another rise. Indicates a resistance level. 重顶图

来源：考试大上升下降然后又

上升的图形，显示阻力线。 来源：考试大Trendline
来源：考试大Straight lines drawn on a chart to determine the strength and direction of a trend or its reversal. 趋势线
来源：考试大图表上画的直线，确定趋势的力量和方向及其逆转。 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。 详细请访问 www.100test.com